

---

PET 瓶中 UV-P 和 UV-234 两种光稳定剂的迁移研究

李丽怡, 梁锡镇, 林勤保, 等 (1)

芹菜叶中叶绿素超声提取工艺的优化

李文香, 袁彤, 寇兴凯, 等 (6)

基于综合加权评分法研究不同干燥方法对龙眼肉品质特性的影响

张良清, 邱佳容, 康彬彬, 等 (11)

不同预冷方式及贮藏温度对采后平菇保鲜效果的影响

孙亚男, 赵淑芳, 李文香, 等 (15)

大蒜/肉桂精油复配 PE 膜对双孢菇的保鲜研究

张洪军, 潘艳娟, 王建清 (21)

低糖低脂冬瓜皮粉桃酥的研制李 娜, 李 瑜, 赵光宇 (26)

自动装盒机开盒成型装置的研究与设计

唐书喜, 赵有斌, 马季威, 等 (30)

基于温度反馈的旋转容积灌装机精度研究

杨红亮, 冯 巍, 王延军, 等 (34)

称重式自动油墨灌装机的研究与设计

刘 艺, 金郁沁, 李 骥 (38)

旋转式归仁绿豆饼机的设计与研发赵 刚 (42)

一种新型粽子真空软塑包装工艺

夏 梦, 陆佳平, 李国华, 等 (45)

基于 S7-200PLC 全自动搅拌和面机的设计与控制姜 鑫 (48)

可食性包装薄膜的研究进展曹龙奕, 于志彬 (50)

---

超高速烟草包装机械过程控制新特点孙华强 ( 56 )

宰前管理和屠宰工艺对宰后猪肉品质的影响

张黎利, 刘国庆, 陈鸿书, 等 ( 59 )

液相色谱串联质谱法测定包装材料中全氟辛酸磺酸不确定度

的评定李 婷, 侯晓东 ( 64 )

气相色谱-质谱法快速测定方便面中富马酸二甲酯

吴茵琪, 钟月香, 李达光, 等 ( 69 )

Study on Migration of UV-P and UV-234 Light Stabilizers in PET BottleLI  
Li-yi,et al. ( 1 )

Optimization of Ultrasonic Extraction Process of Chlorophyll from Celery LeafLI  
Wen-xiang,et al. ( 6 )

Influence of Different Drying Techniques on the Quality of Longan Pulps Based on  
Synthetic Weighted Mark Method

ZHANG Liang-qing,et al. ( 11 )

Study on Effect of Different Pre-cooling Ways and Storage Temperature of  
Pleurotus ostreatus Fresh-keeping

SUN Ya-nan,et al. ( 15 )

Study on Agaricus Bisporus Fresh-keeping Effect by Garlic / Cinnamon Essential  
Oil Compound PE Film

ZHANG Hong-jun,et al. ( 21 )

---

Development of Low-sugar and Low-fat Benincasa hispida Powder Walnut CakesLI Na,et al. ( 26 )

Research and Design of Open-carton Former Device in Automatic Cartoning Machine TANG Shu-xi,et al. ( 30 )

Accuracy Research for Rotary Volumetric Filling Machine Based on Temperature FeedbackYANG Hong-liang,et al. ( 34 )

Design and Research of Automatic Weighting Ink-filling Machine

LIU Yi,et al. ( 38 )

Design and Development of the Rotary Guiren Green Beans Cake MachineZHAO Gang ( 42 )

A New Type of Flexible Vacuum Package Technology for Rice DumplingsXIA Meng,et al. ( 45 )

Based on the S7-200 PLC Automatic Stirring Mixer Design and ControlJANG Xin ( 48 )

Research Progress of Edible Packaging Film

CAO Long-yi,et al. ( 50 )

New Features in the Ultra-fast Process Control Tobacco Packaging Machinery SUN Hua-qiang ( 56 )

Effect of Management Pre Slaughter and Slaughtering Process on Quality of Pork After SlaughterZHANG Li-li,et al. ( 59 )

Uncertainty Evaluation for Determining PFOS in Packaging Material by LC/MSLI Ting,et al. ( 64 )

Rapid Determination of Dimethyl Fumarate in Instant Noodles by Gas Chromatography-Mass SpectrometryWU Yin-qi,et al. ( 69 )